

TERMS & CONDITIONS FOR DESIGN DOHA PRIZE

By submitting to Design Doha, the affiliate to Qatar Museums; for Design Doha Prize, you the designer ("Designer"), confirm that you are the sole creator and owner of the design ("Design"), and that you have the authority, rights and consents to license the submitted Design to Design Doha the affiliate of Qatar Museums, and you acknowledge that the Design does not violate any third-party's intellectual property rights. The Designer hereby agrees that at a later stage Design Doha will borrow one Design for display and will return it back, this will be subject to a separate loan agreement.

The Designer hereby agrees to be present at all the stages of the competition and participate actively. The winning Designer of Design Doha Prize will retain the copyright of the Design and will grant Qatar Museums an irrevocable non-exclusive, non-transferable, sublicensable and perpetual license to use, reproduce, promote, exhibit and distribute the Design for promotional and non-commercial purposes related to Design Doha Biennale Prize and to Qatar Museums' other promotional interests in various media content, including but not limited to websites, catalogues, brochures, posters, advertisements, videos and other printed and digital material.

The winning Designer will receive a financial reward of 200,000 QAR to support their ongoing design practice. The amount will be paid by Qatar Museums and will be subject to a separate agreement following the announcement of the winning Designer.

At cases where Design Doha decides to collaborate with local or international third-party outlets or distributors to produce or sell merchandises of the Design, Design Doha will seek to obtain the Artist's approval prior to the collaboration in a separate written letter.

The Designer will be granted proper attribution and credit line (Designer full name, Design title, Date) to the design and its' reproductions. Design Doha will ensure its best efforts to reproduce the Design at the highest possible quality standards.

The Designer shall hold Qatar Museums harmless against any liability or misuse that may arise. Qatar Museums will not be liable for any misuse of the Design by any third party. The Designer hereby understands and agrees that online submissions may be stored, archived and digitally preserved for the purpose of performing this competition. Qatar Museums will ensure the privacy of the Designer's data, and will not disclose it to any external party.

All submissions will be subject to the TERMS & CONDITIONS of this form and the Qatari Law.

شروط وأحكام مسابقة دوحة التصميم

عند تقديمك لجائزة دوحة التصميم، التابعة لمتاحف قطر، فإنك، أنت، المصمم ("المصمم")، تقر أنك المقدم الفردي أو الجماعي لـ ("التصميم")، وأنتك المبدع الوحيد لهذا التصميم وأنه لديك كامل الحقوق والصلاحيات والموافقات لتقديم التصميم إلى دوحة التصميم التابع لمتاحف قطر ، وتقر بأن التصميم المُقدم لا ينتهك حقوق الملكية الفكرية لأي طرف ثالث.

يقر المصمم بموجب هذا على الالتزام والحضور في جميع مراحل المسابقة والمشاركة بفعالية. سيحتفظ المصمم الفائز بجائزة دوحة التصميم بحقوق الطبع والنشر للتصميم ويمنح متاحف قطر ترخيصاً غير قابل للإلغاء وغير حصري وغير قابل للنقل وحقوق دائم لاستخدام التصميم وإعادة إنتاجه والترويج له وعرضه وتوزيعه لأغراض ترويجية وغير تجارية تتعلق بجائزة بينالي الدوحة للتصميم والمصالح الترويجية الأخرى لمتاحف قطر في محتوى الوسائط المختلفة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، المواقع الإلكترونية والكتالوجات والكتيبات والملصقات والإعلانات ومقاطع الفيديو وغيرها من المواد المطبوعة والرقمية.

سيحصل المصمم الفائز على مكافأة مالية قدرها 200.000 ريال قطري لدعم استمرار ممارسة التصميمية. يُدفع المبلغ من قبل متاحف قطر ويخضع لاتفاقية منفصلة بعد الإعلان عن اسم المصمم الفائز.

يتعهد المصمم عدم تحميل متاحف قطر أي مسؤولية أو سوء استخدام قد يحصل. ولا تكون متاحف قطر مسؤولة عن أي إساءة استخدام للتصميم من قبل أطراف ثالثة. يمكن تخزين جميع التقديمات وأرشفتها وحفظها رقمياً. تخضع جميع الطلبات المقدمة للشروط والأحكام المذكورة أعلاه ولقانون حقوق النشر وقانون العلامات التجارية في قطر.

في حال قررت دوحة التصميم التعاون مع موزعين محليين أو دوليين لإنتاج أو لتسويق أو بيع منتجات تحمل التصميم، ستسعى دوحة التصميم للحصول على موافقة المصمم قبل البدء بالتعاون من خلال رسالة مكتوبة منفصلة. ستمنح جميع أعمال إعادة التصميم الإعراف المناسب للمصمم (الاسم الكامل للمصمم، عنوان التصميم، التاريخ)، كما تضمن دوحة التصميم بذل قصارى جهدها لإعادة إنتاج التصميم وفقاً لأعلى معايير الجودة الممكنة.

يتعهد المصمم عدم تحميل متاحف قطر أي مسؤولية أو سوء استخدام قد يحصل. لن تكون متاحف قطر مسؤولة عن أي إساءة استخدام للتصميم من قبل أي أطراف ثالثة. يوافق المصمم بموجب هذا على أنه يمكن تخزين جميع الطلبات عبر الإنترنت وأرشفتها وحفظها رقمياً لغرض أداء هذه المسابقة. ستضمن متاحف قطر خصوصية بيانات المصمم، ولن تكشف عنها لأي طرف خارجي.. تخضع جميع الطلبات المقدمة للشروط والأحكام المذكورة أعلاه بالإضافة للقانون القطري.